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Datum: 22 januari 2025 
Onderwerp: Verslag Adviesraad Samenlevingszaken Maassluis 
Samensteller: Joke van Zalingen 
Aanwezig: Sjoukje van der Loo, Xandra v.d. Endt, Loura Raamsdonk, Coby Lammers, Margreet 
Beerhorst, Wilma Sprong, Henri Brendel,  Anton Bijtenhoorn, Rohin Mahtadi, Fatma Güdük, Klaas 
Terpstra,  Yvon van Rijn, Miranda Okkerse. 
Afwezig:  Henk van Goor, Lobna Hourani, Thomas van Arendonk. 
 

1. Opening. 
Margreet opent de vergadering en heet ons van harte welkom. Carla van Duijvenbode heeft 
aangegeven zich terug te trekken als belangstellende voor de Adviesraad. 
 

2. Mededelingen/Ingekomen stukken. 
Hoe gaat het met je? 
Xandra bedankt voor de bloemen ter gelegenheid van haar verjaardag. Klaas meldt dat 
Vlaardingen een witgoedregeling heeft vastgesteld. Er worden niet alleen apparaten 
vervangen die stuk zijn, maar ook oude energieslurpers. Een energiecoach in Amsterdam kan 
de energienota drastisch omlaag brengen. Henri, Wilma en Anton (BIM) zijn enthousiast over 
hun bezoek aan het Startpunt. Het volgende bezoek is aan de Parasol. 

              Het punt  “ hoe gaat het met je” blijft nog even op de agenda. 
Overleg met cliëntenraad SOW.  Sjoukje kreeg een enthousiaste terugkoppeling van de 
ondersteuner van de cliëntenraad . Er zal een datum geprikt worden voor een overleg. 
Overleg met adviesraden Schiedam en Vlaardingen. Het wachten is op de contactgegevens. 
Kennismaken met wethouder Kroonen. Afspraak is verschoven naar 14 februari 2025. Een 
andere mogelijkheid is om de wethouder uit te nodigen voor een Adviesraadvergadering. 
Hierover volgt nog een besluit. 
Vergaderingen in mei. In verband met het wegvallen van de vergaderruimte wordt de datum 
naar voren gehaald, dus 21 mei a.s.. In Inblik kunnen we s’avonds terecht op 4 juni of 21 mei 
voor een werkbezoek/vergadering. Nadere berichtgeving volgt. 
Jaarverslag en Jaarplan. Sjoukje gaat aan de slag met het jaarverslag aan de hand  van een 
overzicht van de werkbezoeken, de uitgebrachte adviezen en en de reacties van de 
gemeente daarop.Wat betreft het jaarplan kunnen we een presentatie verwachten over de 
doorontwikkeling van het programma “Samen  zijn wij Maassluis”. Tegen eenzaamheid en 
voor sociale cohesie. De WMO-verordening komt langs, waar we niet veel mee kunnen 
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wegens het technisch karakter. Verder kunnen we nog een stuk verwachten over 
inburgeringsbeleid, actualisatie strategische visie  werk en inkomen van alle drie de 
gemeenten.Tenslotte de uitvoeringsagenda op het gebied van dementie. Er komen nog data 
om daarbij aanwezig te zijn. 
 

3. Verslag vorige vergadering, 11 december 2024. 
N.a.v. : punt 3: werkbezoek aan VraagRaak , bij de aanwezigen ontbreekt Rohin Mahtadi. 
Het verslag wordt goedgekeurd en kan op de website. 
. 

4. Bespreking voortgangsrapportage Jeugdmodel. 
Het blijkt dat het hele principe één gezin, één regisseur, één plan met de  komst van Mevis is 
losgelaten. Er volgt een levendige en verhitte  discussie hierover. Samengevat: 
De Adviesraad heeft de voortgangsrapportage Jeugdmodel gelezen en besproken. Hieruit 
kwam de volgende conclusie; Naar aanleiding van een bezoek aan VraagRaak en naar 
aanleiding van de voortgangsrapportages is er teruggekeken naar wat waren de 
uitgangspunten in het koersmodel. Hierop heeft de AS destijds positief  geadviseerd, maar nu 
rijst de vraag in hoeverre deze uitgangspunten  ook werkelijk toegepast zijn. In de praktijk 
blijkt dat dat niet het geval is.  
Om tot een goed samenhangend geheel te komen met als insteek een positieve draai aan 
onze reactie te geven,  kunnen leden van de AS met kennis van zaken punten/ aanbevelingen  
naar Sjoukje mailen. Met Margreet en anderen kan er dan  een onderbouwd advies uit 
komen. 
 

5. Suggesties werkbezoeken/sprekers. 
De coördinator Wijk op maat heeft toegezegd te komen, misschien in combinatie met 
SamenZijnWijMaassluis. Sjoukje bekijkt de mogelijkheid. E 25 is hierboven al besproken en zit 
in de pen. De Tweemaster heeft latehn weten voorlopig geen gelegenheid te hebbn de AS te 
ontvangen. Coby Vester van de DrieMaashave is ook een enthousiaste kandidaat voor een 
presentatie tijdens een vergadering van de AS. Wat betreft Elementen werpt zich de vraag op 
of het zin heeft een bezoek te plannen voordat verbouwing / modernisering aan de orde is. 
Klaas oordeelt dat het wenselijk is dat we als AS druk op de ketel moeten houden  door 
Elementen te laten weten dat ze nog wel in beeld zijn. Janneke Kruithof, voorzitter van 
Humanitas, wil graag eens langs komen voor een presentatie. De Voedselbank heeft op 
vrijdag de uitgifte van voedsel en andere artikelen. Het idee is om persoonlijk via de mail 
contact met Joke Cats op te nemen om eens zo’n uitdeling mee te maken, natuurlijk zeer 
gedoseerd wat betreft het aantal “kijkers”. 

 
6. Wat verder ter tafel komt/rondvraag. 

Fatma heeft contact gehad met de Turkse moskee, die bereid is om ons te ontvangen. Rohin 
gaat contact leggen met Lobna over “inburgering”. Sjoukje zegt dat de gemeente  aan het 
kijken is waarop bezuinigd kan worden met het oog op komende bezuinigingen vanuit het 
Rijk. Ook Margreet vindt het zorgelijk als ze naar het “ravijnjaar” kijkt.  
 

7. Sluiting. 
Margreet sluit de vergadering. 



3 
 

 
Volgende vergaderingen:       

                                                                                
Woensdag  5 maart.  2025                                Woensdag 10 september 2025 
Woensdag 23 april.   2025.                                Woensdag 29 oktober 2025 
Woensdag 21 mei     2025.                               Woensdag 10 december 2025 

                                                                     
 
 
 

 


